

DATO	2. april 2025
MØDESTED	Idrættens Hus, Brøndby Stadion 20 + Zoom-online
MØDETID	Kl. 17 – 21.
DELTAGERE	<u>Bestyrelse:</u> Rasmus Lundby (RL) Henrik S. Jensen (HSJ) Mette Jørgensen (MJ) Troels Colerick (TC) - Morten Kaiser (MK) Thomas Maltesen (TM) Anders Melamies (AM) - <u>Sekretariat:</u> Tim Kjær (TKJ)

Indhold

1.	Godkendelse af dagsorden og bilag.....	2
2.	Behandling af sager til drøftelse og beslutning	2
	2.a Indholdskrav til skilinjé på efterskoler (TM, TKJ og TC) Bilag 1	2
	2.b Point (TKJ)	2
	2.c PSI 3 uddannere (TKJ)	2
	2.d Efteruddannelse af PSI'ere (TKJ).....	2
3.	Orientering fra kontoret, bestyrelsen og TekKom.....	2
	3.a DLI-gruppen (MJ + Agnete og Johanne online).....	2
	3.b Nyt omkring vores IT-system (HSJ).....	3
	3.c Uge 18 opdatering, samt efterfølgende uddannersamling (TKJ).....	3
4.	Evt.....	3

1. Godkendelse af dagsorden og bilag

2. Behandling af sager til drøftelse og beslutning

2.a Indholdskrav til skilinjje på efterskoler (TM, TKJ og TC) Bilag 1

Drøftelse: Colerick og Maltesen har lavet et kort skriv om minimumskrav til indhold på skilinjje. Ønsker evt. kommentarer eller beslutning om at det skal være gældende.

Vi har diskuteret justeringer som kontoret opdaterer, det opdaterede skriv godkendes efterfølgende.

2.b Point (TKJ)

Drøftelse: Hvordan forestiller vi os vores pointsystem skal se ud i fremtiden? Kort gennemgang af nuværende praksis, forslag til evt. fremtidigt system.

Der introduceres et 4-årig rul (Interski cyklus). Der laves en ny ordning som kommer til at lægge på uddannersiden, denne godkendes af bestyrelsen.

Vi skal informere om hvad point kan bruges på.

2.c PSI 3 uddannere (TKJ)

Drøftelse: Har vi nok aktive PSI3 uddannere? Skal vi foreslå TekKom at få flere føl igennem, særligt med udsigten til at vi hjemtager PSI3 til Hintertux?

Der er indstillet 3 nye uddannere til PSI3. De indkøres på Hintertux i uge 18.

2.d Efteruddannelse af PSI'ere (TKJ)

Drøftelse: Vi skal have en plan for efteruddannelse, hvordan forestiller vi os denne i praksis. Dels er det et krav fra ISIA, samt de uddannere der har CTT eller tilsvarende.

Punktet flyttes til næste møde.

3. Orientering fra kontoret, bestyrelsen og TekKom

3.a DLI-gruppen (MJ + Agnete og Johanne online)

Opdatering fra DLI-gruppen om deres arbejde.

Opdatering på arbejdet fra gruppen, primært deres store spørgeskemaundersøgelse. Vi arbejder videre med DLI i næste sæson og de anbefalinger gruppen er kommet med. Det skal være Den Danske Skiskoles måde, med inspiration udefra.

3.b Nyt omkring vores IT-system (HSJ)

Kort opdatering om hvor vi er henne i processen.

Vi vil gerne høre andres mening, sender løbende ud til forskellige grupper. Målet er at være færdig inden næste sæson.

3.c Uge 18 opdatering, samt efterfølgende uddannersamling (TKJ)

Kontoret kommer med kort status på uge 18 kurset

4. Evt.